

Referat styremøte TGK 14.januar -26 – nr.1/26

Til stede:

Stig Rønne, Styrets leder

Guro Dalen, Styremedlem

Camilla Berge Jacobsen, Styremedlem

Frode Pedersen, Varamedlem

Jan Anders Langli, Daglig leder

Meldt forfall:

Christian Smeby, Styrets nestleder

Hallgrim Stjern, Styremedlem

Morten Hox, Styremedlem

Marianne Ottesen, Styremedlem

Sak 1 Godkjenning av innkalling og agenda

Innkalling og agenda godkjent.

Sak 2 Rikets tilstand

Regnskap er snart ferdig, og sendes ut når det er slutført

Christian tar gjennomgang av dette sammen Jan Anders før det sendes ut for å gå igjennom tidsavgrensinger.

Sak 3 Årsmøte 2026 – årsmøtepapirer og praktiske avklaringer

Årsmøtet avholdes tirsdag 10/3-26 i auditoriet , Adolf Øiens skole. (som sist)

Det inviteres til medlemsmøte/informasjonsmøte kl. 1730, fortrinnsvis for å informere om hva som skjer med låven og andre prosjekter på Sætra.

Årsmøtet starter kl. 1800.

Styrets årsmelding ble godkjent med et tillegg, som legges inn.

Alle rapporter som skal inn i Årsberetningen, sendes til Hallgeir, som setter opp Årsberetningen.

Det ble diskutert videre angående at styremedlemmene får ansvaret for hver sine komiteer. Det ble vedtatt at dette vil være fornuftig, spesielt fordi at Styret til enhver tid kan holde seg informert om hva som foregår i klubben.

Dette vil ikke si at styremedlemmene skal være ledere i komiteene, men følge de opp, og sørge for at de fungerer etter forutsetningene.

Det bør tilstrebes at eventuelt nye styremedlemmer ikke får et slikt ansvar det første året de blir valgt inn som styremedlemmer.

Sak 4 Tidligere vedtak – komiteledere og kontrakter

Instrukser for komiteene gjennomgås/revideres i god tid før sesongstart.

Alle kontrakter som er inngått, men ikke offisielt protokollført legges frem for gjennomgåelse og protokollføring i første, konstituerende styremøte etter Årsmøtet.
Dette for at det nye styret også skal få informasjon om dette.

Sak 5 Eventuelt

På grunn av lite oppmøte ble gjennomgang/omvisning på låven utsatt.

Ny dato for befaring blir onsdag 21/1 kl. 1700.

Hvis det ikke blir nok oppmøte, blir befaringen utsatt til etter årsmøtet.

Det ble en gjennomgang av hva som skjer, og det store spørsmålet som alle stiller er: Når åpner vi låven?

I og med at det pr i dag er Trondheim kommune som står for fremdriften, så er det vanskelig å si, men det er sikkert at det ikke blir til sesongstart.

Marshall-tjeneste må opprettes til sesongstart, da dette er viktig for flyten på banen.

I og med at vi siste år var over 1100 medlemmer, og interessen for VTG-kurs fortsatt er stor, så må vi finne løsninger som gjør at vi kan få plass til flere medlemmer uten at det går ut over dagens medlemmer, og dermed kan føre til misstemning i klubben.

Det viser seg at vi ikke klarer Marshall-tjeneste ved hjelp av frivillige, så vi må finne en ordning med en form for godtgjøring for dette.

Stig Rønne	Christian Smeby	Guro Dalen	Camilla Berge Jacobsen
Sign.	Sign.	Sign.	Sign.

Marianne Ottesen	Morten Hox	Hallgrim Stjern	Frode Pedersen
Sign.	Sign.	Sign.	Sign.